

CATALO Children's Goat Milk Formula (with Probiotics, Milk Calcium & Vitamin C) is made from US premium goat milk, which is specially formulated with TruCal® Milk Calcium, two active Probiotics Strains, Fructooligosaccharides (FOS) and Vitamin C to promote children's bone, intestinal and immune health, and also fully support their physical growth and overall wellness. TruCal® Milk Calcium contains natural minerals, which is nearly identical to human bone and teeth structure. It is highly absorbable for skeletal and teeth development. Teaming up with two active Probiotics Strains and FOS to promote digestive health and regular bowel movement. Vitamin C helps facilitate immunity, body cells, gums and muscles health, it also helps for better iron and calcium absorption. The chewable tablet is specially made in bear shape with delicious natural strawberry flavor, parents and children simply love it!

Main Functions:

- Enhance immunity
- · Promote bone and teeth development
- Maintain healthy digestive functions and nutrient absorption
- · Relieve bloating and irregularity
- · Keep body cells, gums & muscles healthy

Suitable for: Children in the growing stage, concerned about bone and teeth development, easily get sick, weak, poor appetite, irregular bowel movement, bloating and abdominal discomforts



Supplement Facts 營養數值

Serving Size 食用份量: 2 Chewable Tablets 粒(2446mg 毫克) Servings Per Container 每盒裝所含食用份量: 30

Amount Per Serving 每食用份量	
TruCal [®] Milk Calcium Complex 天然牛奶鈣精華	210mg / 毫克
Calcium 鈣	50mg / 毫克
Fructooligosaccharides 果寡醣(FOS)	50mg / 毫克
Vitamin C (as Ascorbic Acid) 維他命C(抗壞血酸)	30mg / 臺克
Lactobacillus acidophilus 嗜酸乳桿菌 1 n	nillion cfu / 100萬

Lactobacillus acidophilus 嗜酸乳桿菌 1 million cfu / 100萬 Bifidobacterium longum 長雙岐桿菌 1 million cfu / 100萬

Serving Directions	For age 2-8: Take 2 tablets daily. For age 9 or above, take 2 tablets 1-3 times daily. Take after meal
Ingredients	TruCal® Milk Calcium Complex, Fructo- oligosaccharides (FOS), Vitamin C (as Ascorbic Acid), Lactobacillus acidophilus, Bifidobacterium longum Other Ingredients: Dextrose, Dry Milk Powder, Goat Milk Powder, Whey Powder, Flavor (Natural Vanilla Flavor, Natural Strawberry Flavor), Anticaking Agent (Plant Stearic Acid), Strawberry Powder, Beet Root Powder, Anticaking Agent (Magnesium Stearate, Silicon Dioxide), Sweetener (Sucralose). Contains Milk
Storage	Keep in a dry and cool place. Avoid direct sunlight
Net Weight	73.4g (1223mg X 60 chewable tablets)

This product is made from natural sources and may have color variation.

This is a pormal phenomenon and does not affect product quality.

Best Before | Shown on box (ddmmyy)

This is a normal p	phenomenon and does not affect product quality.
建議食法	2至8歲兒童;每天2粒。9歲或以上;每天 1-3次,每次2粒。請於餐後服用
成份	TruCal®天然牛奶鈣精華,果寡醣(FOS),維他命C(抗壞血酸),嗜酸乳桿菌,長雙岐桿菌 其他成分:葡萄糖,奶粉,山羊奶粉,乳清粉,調味料(天然香草味香料,天然草莓味香料),抗結劑(植物硬脂酸),草莓粉,甜菜根粉,抗結劑(硬脂酸鎂,二氧化矽),甜味劑(三氯蔗糖)。含奶類
保存方法	請放於乾燥及陰涼地方・避免陽光直接照射
內容量	73.4克(1223毫克 X 60粒)
此日期前具住	加倉所標示(日日年)

此產品源自天然成份,顏色深淺略有差異或變化屬正常現象,不影響產品質素。

美國家得路兒童羊奶片益鈣C®強健配方 精選美國優質山羊奶,特別加入TruCal®天然牛奶鈣,配合兩大活性益生菌菌種、果寡醣 (FOS)及維他命C,全面照顧兒童的骨骼、腸道及免疫力發展的營養所需,有助強健體魄,陪伴小朋友健康成長。TruCal®天然牛奶鈣,含有天然礦物質,與人體骨骼及牙齒組織結構相近,極易於吸收,有助強化發育期兒童的骨骼及牙齒生長。再結合兩大兒童腸道所需的活性益生菌菌種和天然纖維果寡醣 (FOS),促進消化系統功能,紓緩肚脹及排便不暢等問題。而豐富的維他命C有助強化兒童的自身免疫防衛,以及促進身體細胞、牙齦和肌肉健康,亦有助身體吸收成長必需的鐵質和鈣質。兒童羊奶片益鈣C®強健配方可直接咀嚼食用,特別加入天然草莓味,美味又有

主要功效:

- · 提升免疫力和抗菌力
- · 促進骨骼及牙齒成長
- · 改善消化系統功能及營養吸收
- · 紓緩肚脹及排便不暢等問題
- ·維持身體細胞、牙齦和肌肉健康

適用人士:成長及發育時期兒童、關注骨骼及 牙齒健康、容易生病、體質虛弱、食慾不振、 便便不規律、經常腹脹及腸胃不適

益,可愛小熊造型咀嚼片,令小朋友愛不釋手!

TruCal® is a registered trademark of Glanbia plc 益鈣C® is a registered trademark of CATALO Group



美國CATALO 客戶服務熱線: (852) 3556 8686

網頁: CATALO.COM

Product Code/ 產品編號 3232